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Protokół nr 38/VIII/2023
 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 13 września 2023 r.

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  odbyło się  w Ratuszu w sali nr 2,
uczestniczyli w nim członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1 i 2)
stanowiąc quorum niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia. Nie
był obecny radny Bartosz Margul.
Posiedzenie trwało od godziny 17:30 do 17:45.
Posiedzeniu przewodniczył  Marcin Bubicz – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany uchwały nr 175/XVII/1995 z dnia 29 czerwca
1995 w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Lublinie.

2. Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Lublin w sprawie sposobu rozpatrzenia i bra-
ku odpowiedzi na skargę z dnia 3 czerwca 2023 r. złożoną na pracowników jednostek
oświatowych.

3. Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Lublin w sprawie sposobu rozpatrzenia i bra-
ku odpowiedzi na skargę z dnia 30 maja 2023 r. złożoną na Zarząd Dróg i Mostów w Lubli-
nie.

4. Sprawy wniesione.

Przewodniczący zaprezentował porządek posiedzenia i zwrócił się do radnych o zgłasza-
nie do niego ewentualnych uwag. Jako pierwszy zabrał głos radny Zbigniew Jurkowski,
który złożył wniosek o przeniesienie punktu trzeciego na początek porządku posiedzenia.
Wniosek został przyjęty głosami: 4 „za” przy 0 „przeciw” oraz 2 „wstrzymujących się”.  Z
uwagi na brak dalszych wniosków i uwag do porządku posiedzenia Komisja przeszła do
jego realizacji.

Ad 1. Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Lublin w sprawie sposobu rozpatrzenia i
braku odpowiedzi na skargę z dnia 30 maja 2023 r. złożoną na Zarząd Dróg i Mostów w 
Lublinie.

Przewodniczący poinformował członków Komisji, że skarżący został powiadomiony o ter-
minie posiedzenia oraz wskazał, że wszystkie materiały zostały umieszczone w aktówce i
były dostępne radnym. Jako pierwszy głos został udzielony radnemu Piotrowi Gawrysz-
czakowi, który zwrócił się o przejście do głosowania z uwagi na oczywistość sprawy.  W
związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący poddał wniosek o uznanie skargi za nieza-
sadną, dodał też, że uznanie skargi za niezasadną będzie oznaczało przyjęcie przedsta-
wionego członkom Komisji projektu uchwały, który w razie przyjęcia, zostanie przedłożony
Radzie Miasta Lublin na najbliższej sesji.  Komisja głosami: 6 „za”, przy 0 „przeciw” i 0



„wstrzymujących się” uznała skargę za niezasadną oraz przyjęła projekt uchwały w przed-
miotowej sprawie wraz z uzasadnieniem. 

Ad 2. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany uchwały nr 175/XVII/1995 z dnia 29 czerwca
1995 r. w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Lublinie.

Przewodniczący poinformował członków Komisji,  że petycjodawcy poinformowali  go, że
nie mogą uczestniczyć na posiedzeniu Komisji oraz wskazał, że wszystkie materiały zosta-
ły umieszczone w aktówce i były dostępne radnym. Jako pierwszy głos został udzielony
radnemu Piotrowi Popielowi, który wskazał, że sprawa  petycji była już  omówiona na po-
przednich komisjach. Wprawdzie petycjodawcy zmodyfikowali swoje żądania to jednak ar-
gumenty  przemawiające za zmiana przedmiotowej  uchwały  pozostały  takie  same oraz
zwrócił się o przejście do głosowania.  W związku z brakiem sprzeciwu  Przewodniczący
poddał wniosek o uznanie petycji za niezasadną, dodał też, że uznanie petycji za nieza-
sadną będzie oznaczało przyjęcie przedstawionego członkom Komisji  projektu uchwały,
który w razie przyjęcia, zostanie przedłożony Radzie Miasta Lublin na najbliższej sesji. Ko-
misja głosami: 6 „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” uznała skargę za niezasad-
ną oraz przyjęła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie wraz z uzasadnieniem. 

Ad 3. Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Lublin w sprawie sposobu rozpatrzenia i
braku odpowiedzi na skargę z dnia 3 czerwca 2023 r. złożoną na pracowników jednostek 
oświatowych.

Przewodniczący poinformował członków Komisji, że skarżący został powiadomiony o ter-
minie posiedzenia oraz wskazał, że wszystkie materiały zostały umieszczone w aktówce i
były dostępne radnym. Jako pierwszy głos został udzielony radnemu Piotrowi Gawrysz-
czakowi, który zwrócił się o przejście do głosowania z uwagi na oczywistość sprawy.  W
związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący poddał wniosek o uznanie skargi za nieza-
sadną, dodał też, że uznanie skargi za niezasadną będzie oznaczało przyjęcie przedsta-
wionego członkom Komisji projektu uchwały, który w razie przyjęcia, zostanie przedłożony
Radzie Miasta Lublin na najbliższej sesji.  Komisja głosami: 6 „za”, przy 0 „przeciw” i 0
„wstrzymujących się” uznała skargę za niezasadną oraz przyjęła projekt uchwały w przed-
miotowej sprawie wraz z uzasadnieniem. 

Ad 4. Sprawy wniesione.

Komisja przyjęła do wiadomości pismo Przewodniczącego Zarządu Felin z dnia 1 lipca
2023 r. wraz z odpowiedzią Przewodniczącego Rady Miasta Lublin. 

Protokółował:         Przewodniczący Komisji

   /-/Łukasz Kowalczyk                   /-/Marcin Bubicz


